

C. 社會服務及參與 COMMUNITY SERVICES AND PARTICIPATION

曾參與社會服務之紀錄
(例如：探訪服務、一次性義工服務、參與制服團體等)
Record of Participation in Social Service
(e.g. paying visits, one-off voluntary service, participation in uniform groups, etc.)

組織名稱 Name of the Organization	年份 Year	崗位 Position

D. 參加原因 REASONS FOR PARTICIPATION

(由獲舉薦學生自行填寫 COMPLETED BY NOMINEE)
候選人請以約100字簡述參加原因。(以中文或英文書寫皆可)
Nominees are required to state their reasons for joining this programme in around 100 words. (Both Chinese and English are accepted)

聲明 DECLARATION

本人確認所提出的資料正確無誤
I confirm that the above information given is correct and true.

如所提供的資料有不實之處，本人同意會被取消參選資格。
I accept that any failure to provide truthful information for verification will result in disqualification for this programme.

日期
Date _____

候選人簽署
Signature of Nominee _____

申請辦法 How to Apply

第一步 Step 1

校長，老師或社工挑選在學業、品德、領導才能、服務等各方面有均衡發展及出色表現的學生。每所學校最多推薦6位學生。
Principals, teachers or social workers nominate students with balanced development and good performance in areas of academics, conduct, leadership skill, service, etc. Each school can nominate 6 students for maximum.

第二步 Step 2

校方需填妥「校本舉薦回條」及獲推薦學生填妥「提名表格」，於2020年11月23日(星期一)下午3時正前以電郵或傳真或親身遞交到社區中心。另有關電郵地址及傳真號碼請參閱本表格之「計劃注意事項」。
Fill in the nomination slip by schools and nomination form by students. These two documents should reach Ms. Wong before 3:00p.m. on or before 23rd November, 2020 (Monday) in person, by e-mail or fax.

第三步 Step 3

留意11月24日(星期二)下午1時於統籌機構香港仔坊會社會服務網頁(www.aka.org.hk)公佈獲選學生名單。
The award list will be announced on the website of the co-organizer – Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service (www.aka.org.hk) at 1:00 p.m. on 24th November, 2020 (Tuesday).

第四步 Step 4

學生需自行留意活動日期及集合地點，並出席所有活動。如因事缺席需向校方及統籌機構事前提出申請。
Students are required to pay attention to all the activity dates and gathering venue, and attend all the related activities. Should the student be unable to attend any one of the activities, he / she has to gain the permission from school and the co-organizer in advance.

計劃注意事項 Scheme Remarks

- 如再次舉薦同校曾獲准參加「勇闖高峰」計劃之學生將不獲受理。
Those "Reach the TOP" outstanding students from the same scheme are not eligible for re-nomination for this programme.
- 是次計劃各組設有「潛質學生領袖」獎項，得獎者乃根據其出席率、主動性、領袖素質及對小組之貢獻而評分。
Potential Student Leader Award will be conferred accordingly to student participation, activeness, leadership skills and contribution to groups.
- 獲選學生名單將於11月24日(星期二)下午1時正於香港仔坊會社會服務之網頁(www.aka.org.hk)內公佈。
The award list will be announced on the website of the co-organizer – Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service (www.aka.org.hk) at 1:00p.m. on 24th November, 2020 (Tuesday).
- 獲選學生必須出席所有活動。如出席率不足80%而未有事前向統籌機構提出申請，學生或未能獲發計劃證書。
The awarded students must attend all the activities held by this programme. Student with less than 80% attendance without prior notice may not be issued with programme certificate.
- 本計劃所有活動均以粵語進行。
The programme will be conducted in Cantonese, and all the course materials will be provided in Chinese.
- 因應疫情狀況，活動或會改以網上會議形式進行 (Zoom或其他相關軟件)
In view of the epidemic, activities may be conducted through online meeting (Zoom or other software).

統籌機構：香港仔坊會社會服務
地址：香港仔大道180B四樓
傳真：2870 0589
網址：www.aka.org.hk
電郵地址：dcca@aka.org.hk
負責職員：王詠喬姑娘 (電話：3550 5540)

Co-organizer：Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service
Address：4/F, 180B Aberdeen Main Road, Aberdeen
Fax：2870 0589
Website：www.aka.org.hk
E-mail：dcca@aka.org.hk
Contact Person：Ms. Wong (Tel: 3550 5540)

★2020南區★ 「勇闖高峰」 REACH THE TOP 學生領袖培育計劃 Southern District Outstanding Students Award 2020

提名表格 NOMINATION FORM

活動日期
LAUNCHING DATE
25/11/2020 – 30/1/2021

截止日期：2020年11月23日(星期一)下午3時正
Deadline: 3:00p.m. on 23rd November, 2020 (Monday)

計劃簡介 Scheme Introduction

2020南區「勇闖高峰」學生領袖培育計劃之舉辦目的是嘉許於校內不同範疇具傑出表現的南區學生，並鼓勵其追求及建立健康積極人生觀。計劃舉辦至今已屆第十三屆，期間透過提供各項訓練，進一步培育南區的莘莘學子成為人才，讓未來社會的領袖有所裨益。

“Reach the TOP” Southern District Outstanding Students Award 2020 aims to recognize those students in Southern attaining outstanding achievements in different aspects. Also, it is hoped to train up the outstanding student leaders through a series of training. This year is the 13rd year to organize this programme. We hope this programme can benefit students in Southern.

對象：就讀南區中、小學及特殊學校之學生

Target : Primary, Secondary and Special School Students in the Southern District.

計劃內容 Scheme Content

1 2020南區「勇闖高峰」學生領袖選舉 (校本評選) Election of Southern District Outstanding Students (School-based)

內容：以校本甄選準則，每校舉薦不多於6位學生參與；並由大會評選出約100位獲選學生，並參與整項計劃

Content : The selection criteria of election is school-based. Each school can nominate 6 students for maximum. The committee of “Reach the TOP” Southern District Outstanding Students Award 2020 will select 100 outstanding students from all nominees and participate in this scheme.

截止日期：2020年11月23日(星期一)下午3時正前，由校方填妥「校本舉薦回條」及候選學生填妥之「提名表格」以電郵或傳真或親身交回香港仔坊會社會服務社區中心跟進

Deadline : Each school should hand in the nomination slip and nomination forms to Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service Community Centre in person, by post, e-mail or fax on or before 3:00pm on 23rd November, 2020 (Monday)

費用：全免
Fee : Free

2 計劃簡介會 Briefing Session

內容：計劃簡介、小組面見
Content : Programme briefing and group interview
日期：2020年11月27日(星期五)
Date : 27th November, 2020 (Friday)
時間：小學組 3:30p.m. - 4:30p.m. ; 中學組 4:45p.m. - 5:45p.m.
Time : Primary session 3:30p.m. - 4:30p.m. ; Secondary session 4:45p.m. - 5:45p.m.
地點：香港仔坊會社會服務社區中心一樓禮堂
(香港仔大道180號B一樓)
Venue : 1/F, Community Centre, Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service Aberdeen.
(180B, Aberdeen Main Road, Aberdeen)

3 「領袖特質訓練(I) - 承擔」 Leadership Training Workshop(I) - Commitment

內容：性格透視、自我認識工作坊
Content : Self-understanding and communication training workshop
日期：2020年11月28日(星期六)
Date : 28th November, 2020 (Saturday)
時間：小學組 10:00a.m. - 1:00p.m. ; 中學組 2:30p.m. - 5:30p.m.
Time : Primary session 10:00a.m. - 1:00p.m. ; Secondary session 2:30p.m. - 5:30p.m.
地點：香港仔坊會社會服務社區中心一樓禮堂
(香港仔大道180號B一樓)
Venue : 1/F, Community Centre, Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service Aberdeen.
(180B, Aberdeen Main Road, Aberdeen)

4 「領袖特質訓練(II) - 創意」 Leadership Training Workshop(II) - Creativity

內容：「樂高認真玩」、創意思維訓練工作坊
Content : The LEGO® SERIOUS PLAY and creativity training workshop
日期：2020年12月5日(星期六)
Date : 5th December, 2020 (Saturday)
時間：小學組 10:00a.m. - 1:00p.m. ; 中學組 2:30p.m. - 5:30p.m.
Time : Primary session 10:00a.m. - 1:00p.m. ; Secondary session 2:30p.m. - 5:30p.m.
地點：香港仔坊會社會服務社區中心
(香港仔大道180號B)
Venue : Community Centre, Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service (180B, Aberdeen Main Road, Aberdeen)

5 「領袖特質訓練(III) - 關懷」 Leadership Training Workshop(III) - Care

內容：社創項目及社會服務分享
Content : Sharing session of social innovation projects and social service
日期：2020年12月12日(星期六)
Date : 12th December, 2020 (Saturday)
時間：小學組 10:00a.m. - 1:00p.m. ; 中學組 2:30p.m. - 5:30p.m.
Time : Primary session 10:00a.m. - 1:00p.m. ; Secondary session 2:30p.m. - 5:30p.m.
地點：香港仔坊會社會服務社區中心
(香港仔大道180號B)
Venue : Community Centre, Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service (180B, Aberdeen Main Road, Aberdeen)

6 「領袖特質訓練(IV) - 自信」 Leadership Training Workshop(IV) - Confidence

內容：演說及溝通訓練
Content : Presentation and public speaking skills training
日期：2020年12月19日(星期六)
Date : 19th December, 2020 (Saturday)
時間：小學組 10:00a.m. - 1:00p.m. ; 中學組 2:30p.m. - 5:30p.m.
Time : Primary session 10:00a.m. - 1:00p.m. ; Secondary session 2:30p.m. - 5:30p.m.
地點：香港仔坊會社會服務社區中心
(香港仔大道180號B)
Venue : Community Centre, Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service (180B, Aberdeen Main Road, Aberdeen)

7 匯報與分享 Presentation and Sharing Session

內容：小組匯報、分享學習成果；嘉許傑出表現之組員
Content : Student leaders to present learning outcomes ; commending outstanding students
日期：2021年1月30日(星期六)
Date : 30th January, 2021 (Saturday)
時間：小學組 10:00a.m. - 1:00p.m. ; 中學組 2:30p.m. - 5:30p.m.
Time : Primary session 10:00a.m. - 1:00p.m. ; Secondary session 2:30p.m. - 5:30p.m.
地點：待定
Venue : To Be Confirmed

申請表格 Application Form

由獲舉薦學生自行填寫 Completed by Nominees
(請用黑色或藍色原子筆及正楷書寫) (Please complete the form in black or blue pen and in block letters)

A. 個人資料 PERSONAL PARTICULARS

中文姓名 Chinese Name : _____

英文姓名 English Name : _____

性別 Sex : _____ 出生日期 Date of Birth : _____ (年齡 Age : _____)

住宅電話 Home Phone no. : _____

手提電話 Mobile Phone no. : _____

住址 Address : _____

電郵地址 E-mail Address : _____

學校名稱 Name of School : _____

就讀班別 Class : _____

B. 校內成就 ACADEMIC AND ACHIEVEMENT AT SCHOOL

(按日期列出 In Chronological Order)

學業成就 Academic Achievements (2018/19-2019/20)

(1) 在校過去兩年考試成績 Examination results in the last 2 years

年份 Year	2018/19	2019/20
成績 Examination Result		
中英數等級及平均分 Grading and the average marks of Chinese, English and Mathematics Subjects		

(2) 在校過去兩年操行/品德成績 Conduct in the last 2 years

年份 Year	2018/19	2019/20
等級 Grade		

(3) 校內/校外曾獲獎項 Awards Gained at School or Other Organizations

獎項名稱及內容 Title / Content		
獲取年份 Year Attained		

(4) 課外活動參與 Participation in Extra-Curricular Activities

組織名稱 Name of Organization		
年份 Year		
崗位 Position		